
PROTOKOLL  GR-MÖTE 18/1 2023

- Informerades om soppkvällen, som hade nypremiär den 5/1. Äntligen!

- Karin informerade om banankickoffen i söndags. Bananfesten, den blir av! Stort engagemang på  

söndagens möte och grupper av alla de sorter håller på att bildas. Under kommande helg kommer 

Banangeneralen med sitt följe gå igenom sina listor och koppla ihop rätt personer och se var det 

finns plats för ännu fler festfixare.

Gårdarna:

Iliongränden vann som vanligt stort över Uardavägen i kvällens deltagande (10 mot 2).

- C-gården: Bommen mellan C och Vita huset är ofta öppen. Skylt kanske behövs? Många öppna 

bommar i området, stäng dom gärna när du går förbi så slipper vi fler fula skyltar.

- K-gården: Ingår nät över sandlådan i lekplatsprojektet? Svar: Nej. Tips från B-gården vid köp av 
nät till sandlådan: Det finns en firma som heter Scancord som säljer nät för ändamålet i olika 
storlekar, kanske vi ska slå till innan katterna gör det? Ca 500 kr för nät, fästen och spännlina.
- Fråga om biologisk mångfald på Djingis. Söder om S-T-gården finns ett lämpligt område. Ett tips är
att kontakta Lunds kommun.
- Gjutning av plastgranulatet under lektornet, när sker det? När vädret tillåter, det behövs säkra 
plusgrader och många gårdar står på tur.

- N-gården efterfrågar mer info om status om lekplatsbyggandet? Kanske det kommer mer via 
hemsidan.
- Vad händer med utredningen om cykelförråden? Svar. Den är inte bortglömd.

- O-gården: Blir det en etapp 2 i lekplatsprojektet? Dvs flytta kantstenarna, en indragen 
vattenkastare för sommarens pooler, en pizzaugn till Victor, etc. Lekplatsgruppen ber att få 
återkomma om det finns en plan för detta. Men tror inte vi ska hoppas på för mycket utan får nog 
ta tag i det själva.
- Lock på sopkärlen för lampor: Bra förslag tycker alla, efter att ha hört om glödlampor som använts
som fattigmanssmällare under jullovet.

- R-gården: Risker finns för kollisioner mellan cyklister och gående längs insidan av förrådslängorna 
på Iliongränden. Cyklar kommer väldigt fort ibland. Hur gör vi? Speglar? Gupp? 

- S-gården: Kommer det fler farthinder? Svar: Ja.
- Vissa elbilsladdplatser missbrukas. En bil har synts flera veckor på samma plats. 

(Tack Johan på O för hjälp med anteckningarna!) 


